

香港管弦樂團
Hong Kong Philharmonic Orchestra

LEA SALONGA: THE VOICE OF BROADWAY

百老匯巨星：
莉亞·莎朗嘉

贊助 Sponsor



NG TENG FONG
CHARITABLE FOUNDATION
黃廷芳慈善基金

8 & 9 FEB 2019

謝拉特·莎朗嘉 指揮
莉亞·莎朗嘉 歌唱家
Gerard Salonga CONDUCTOR
Lea Salonga VOCALIST

Music from Disney movies
Frozen and *Mulan*; musicals
Miss Saigon and *Once On
This Island*, and many more
演唱多首迪士尼動畫主題曲如《魔雪奇
緣》和《花木蘭》；音樂劇《西貢小姐》和
《小島往事》等

8 & 9 FEB 2019
FRI & SAT 8PM
香港文化中心音樂廳
Hong Kong Cultural Centre
Concert Hall
\$780/\$580/\$380/\$280

此音樂會不設任何折扣優惠
Discounts are not available for this concert

門票現於城市售票網公开发售
Tickets at URB TIX www.urbtix.hk



©Cheung Wai Lok

Visual Identity by Milkshake

百老匯巨星：莉亞·莎朗嘉

在新春期間，港樂邀請百老匯巨星莉亞·莎朗嘉為大家獻唱。除了獻唱《小島往事》的〈人心〉外，莉亞·莎朗嘉還會送上多首百老匯音樂劇（如《西貢小姐》）和迪士尼卡通（如《魔雪奇緣》）等經典金曲。

適合6歲及以上大小朋友

LEA SALONGA:
THE VOICE OF BROADWAY

To celebrate Chinese New Year, the HK Phil is delighted to have Broadway diva Lea Salonga back to Hong Kong. In addition to "The Human Heart" from *Once On This Island*, Lea Salonga will also sing songs from popular musicals (such as *Miss Saigon*), Disney movies (such as *Frozen*) and more. Suitable for aged 6 and above



謝拉特·莎朗嘉 指揮
Gerard Salonga
CONDUCTOR



莉亞·莎朗嘉 歌唱家
Lea Salonga
VOCALIST

© Raymond Isaac

你會喜歡的港樂音樂會 More HK Phil Concerts You Might Like

史拉健與伊頓公學聖詩合唱團
LEONARD SLATKIN |
Eton College
Chapel Choir

5 & 6 APR 2019

星期五、六 晚上8時 FRI & SAT 8pm

國際知名指揮史拉健將帶領港樂演奏多首美國作曲家的代表作：勞斯深沉又激烈的《地獄機器》、巴伯感動人心的弦樂慢板，以及與伊頓公學聖詩合唱團，演繹伯恩斯坦色彩斑斕的《卓切斯特詩篇》。

Internationally acclaimed conductor Leonard Slatkin is praised for his versatility and his excellent performances of iconic American works. The first half ends with Bernstein's colourful *Chichester Psalms* in which the Eton College Chapel Choir will sing.

史拉健 指揮 Leonard Slatkin CONDUCTOR
伊頓公學聖詩合唱團 Eton College Chapel Choir

\$680/\$480/\$380/\$280

門票2019年1月2日起於城市售票網公开发售
Available at URB TIX from 2 JAN 2019

太古輕鬆樂聚系列：
古典樂棟篤笑之獨奏家打大交
Swire Denim Series:
Igudesman & Joo:
Clash of the Soloists

10 & 11 APR 2019

星期三、四 晚上8時 WED & THU 8pm

創意無限的「另類」古典音樂二人組意高文與朱亨基，大玩古典名曲及作曲家的玩笑，巧妙結合古典音樂、喜劇及流行文化。節目以英語進行。

The classical music-comedy duo Igudesman & Joo has caused a sensation around the world with their creative theatrical concerts filled with fun and dazzling displays of virtuosity. This programme will be presented in English.

意高文與朱亨基 演出 Igudesman & Joo COMEDY ACT

\$480/\$380/\$280/\$220

門票2019年1月2日起於城市售票網公开发售
Available at URB TIX from 2 JAN 2019

梵志登與張緯晴
JAAP | Rachel Cheung

10 & 11 MAY 2019

星期五、六 晚上8時 FRI & SAT 8pm

香港鋼琴家張緯晴在第15屆范·克萊本國際鋼琴大賽中晉身決賽，更贏得觀眾大獎；她將演繹拉威爾兼具法式抒情優雅及活潑爵士節奏的鋼琴協奏曲。最後，樂團將演繹美國作曲家巨擘柯利吉亞諾借樂思懷念故人的第一交響曲，屬發人深省之作。

Hong Kong pianist Rachel Cheung, finalist and Audience Award winner at the 15th Van Cliburn International Piano Competition, showcases her poetic musicianship and compelling music-making in Ravel's Piano Concerto. We will also hear eminent American composer John Corigliano's incredibly moving Symphony no. 1.

梵志登 指揮 Jaap van Zweden CONDUCTOR
張緯晴 鋼琴 Rachel Cheung PIANO

\$480/\$380/\$280/\$180

門票2019年2月1日起於城市售票網公开发售
Available at URB TIX from 1 FEB 2019

香港文化中心音樂廳
Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

門票現於城市售票網公开发售 Tickets at URB TIX www.urbtix.hk

此音樂會不設任何折扣優惠 | 視線受阻座位資訊請參閱港樂網站 | 主辦機構保留更改節目及表演者而不作事先通知或退票的權利 | 遲到人士可能不獲進場 | 招待六歲或以上人士 | 音樂會長約2小時包括中場休息

Discounts are not available for this concert | Please refer to www.hkphil.org for the list of seats with restricted sightlines | Programmes and artists are subject to change without notice or refund | Latecomers may not be admitted | Suitable for aged 6 and above | Concerts run for approx. 2 hours with an interval



信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking	2111 5999
票務查詢 Ticketing Enquiries	3761 6661
節目查詢 Programme Enquiries	2721 2332